
 
 
Schriftelijke vragen herontwikkeling park De Visotter 
Eigenaren van stacaravans op De Visotter hebben gemeenteraadsleden in het afgelopen jaar 
in twee etappes benaderd. Eerst om hun teleurstelling en verdriet te uiten over het verlies 
van hun plekje op De Visotter. Later om hun zorg om het behoud van de natuurwaarde en 
biodiversiteit op het terrein onder de aandacht te brengen.  
 
In november 2020 heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd over de verkoop van 
Caravanpark De Visotter (brief 536A). Daarin in aangegeven dat de nieuwe eigenaar zich wil 
richten op exploitatie van 150 stacaravans (jaarrrond). In de brief geeft het college aan dat 
de plannen naar verwachting passen binnen het bestemmingsplan. Ook geeft het college 
aan dat er nog geen verzoek bij de gemeente is neergelegd. Een presentatie van de plannen 
aan het voltallige college wordt op korte termijn verwacht. 
 
In december 2020 heeft het college schriftelijke vragen beantwoord van de VVD, de heer 
Platen. In die beantwoording spreekt het college nog over een ‘eventuele 
vergunningaanvraag’. Het college spreekt uit een positief economisch effect te verwachten 
van langere openstelling van het park.  
 
Vragen aan het college: 

- Heeft het college inmiddels inzicht in de plannen van de nieuwe eigenaar? 
- Zo ja, kan de gemeenteraad inzage krijgen in deze plannen?  
- Heeft de nieuwe eigenaar al een vergunningaanvraag of een ander verzoek ingediend 

bij het college?  
- Zo ja, kan de gemeenteraad inzage krijgen in deze aanvragen en/of verzoeken? Kan 

de gemeenteraad geïnformeerd worden over de stand van zaken in de afhandeling 
van deze verzoeken. 
 

- Zijn er bomen op het terrein opgenomen in de gemeentelijke lijst van 
‘beschermwaardige bomen’?  

- Zo ja, welke bomen zijn dat? 
- De Visotter ligt ingeklemd tussen bestaande en nieuwe natuurgebieden. Wat 

betekent dit voor de natuurvergunningen die nodig zijn voor de herontwikkeling? 
- Wat is de mening van het college over de beschermwaardigheid van de natuur op het 

terrein van De Visotter? Op welke wijze wil en kan het college zich inspannen voor 
behoud van de natuur? 
 

- Is het college bekend met artikelen over ‘roompottisering’ van de Nederlandse kust?  
- Wat vindt het college ervan dat een uniek stukje Nieuwkoopse natuur en 

recreatiegebied in handen is gekomen van een grote internationale beleggingsfirma. 
- Wat vindt het college ervan dat met het verdwijnen van parken als De Visotter op 

heel veel verschillende plekken tegelijk in Nederland, de mogelijkheden voor mensen 
met een smallere beurs om te genieten van rust, natuur en ruimte afnemen. 



- Is het college nog steeds van mening dat de herontwikkeling van het terrein een 
positief economisch effect zal hebben voor de gemeente?  

- Welke effecten op de lokale economie worden door het college precies verwacht? 
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